2020年重點視學報告 (節錄中文原文部分))

「學校能善用既有機制,有系統地統

籌和策劃支援學生在家學習及發展的措施和復課後

的跟進工作,並適時檢視和調整各項措施,頗具自評精神。」

「學校能積極面對是次停課帶來的挑戰,借此契機引領教師嘗試不同的 網上學與教模式,從實踐中累積經驗和提升運用資訊科技教學的信心和能力。」

「 停課期間,學校除了繼續因應學生不同的發展需要提供支援外,也 逐步推展網上學與教,以保持學生的學習動機。」

「學校與家長保持緊密的聯繫和溝通,能藉此了解學生和家長的需要,從而提升適切的協助。」

The School devises systematic and strategic policies built on existing mechanism to provide support to on-line lessons and follow up on learnings upon class resumption. With regular reviews and adjustments made to perfect those measures, self-evaluation is evident.

The School takes advantage of the challenges brought by class suspension to boost professional capacity of teachers regarding effective strategies of on-line teaching mode and confidence in the mastery of e-learning.

The School ventures into gradual expansion of on-line teaching in alignment with learning incentive made possible by due provision of personalized developmental need and support.

The School stresses home-school communication and dialogues so that timely support can be brought in place.



歡迎致電2577 9485或9517 6294與陶老師聯絡,了解及參觀本校。 Please feel free to contact BWFLC at 2577 9485 or Ms. Yu at 5106 5599



佛教黃鳳翎中學

Buddhist Wong Fung Ling College

圓翎號外 2021 Fung Ling Newsletter 2021



地址8香港銅鑼灣東院道十一號 Address: 11 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong 電話Tel. 3 2577 9485 傳真Fax.: 2881 0148 電郵E-mail: bwc-mail@bwflc.edu.hk 網頁Website 3 http://www.bwflc.edu.hk/

2021 香港中學文憑試成績彪炳 《本畫出 Brilliant Performance in 2020 HKDSE and Plenty of Talents

本校學生於2021年香港中學文憑試成績彪炳,最佳6科成績為3科5*、1科5及2科4。本年度應屆畢業生分別入讀香港大學、香港科技大學、香港城市大學、香港浸會大學。(摘錄部份)

Our students had brilliant performance in 2021 HKDSE. The best individual result is 3 Level 5*, 1 Level 5 and 2 Level 4. This year our graduates have gained acceptance to The University of Hong Kong, The Hong Kong University of Science and Technology, City University of Hong Kong and Hong Kong Baptist University. (Extracts)



香港大學 HKU 工程系 Engineering



香港科技大學 HKUST 工程系 Engineering



香港科技大學 HKUST 工程系 Engineering



香港城市大學 CityU 文學系 Literature



香港城市大學 CityU 會計學系 Accounting



根據香港考試及評核局發佈有關2021年香港中學文憑試學校增值資料報告,本校核心四科(中國語文、英國語文、數學及通識教育)及最佳五科的增值得分均達八級。本校最佳五科增值得分屬全港得分最高百分之五的學校,核心四科增值得分則屬最高百分之二十五的學校,是一所高增值學校。

According to the SAVIS Report released by HKEAA, the reading of both the 4 core subjects (Chinese, English, Mathematics and Liberal Studies) and the best 5 subjects of the School stands at 8. The School is accredited as a high value-added one as the score of the best 5 subjects attains top 5% while that of the four core subjects reaches the top 25%.



香港大學 HKU 工程系 Engineering

占多元觀念古

A Variety of Learning Modes and Diversified Extra-curricular Activities

學校積極鼓勵同學嘗試多類型活動;STEM、義工服務、外間活動,為同學締造豐富的學習經歷。 雖受疫情影響部份課外活動的進行,但在有限度的復課後半日活動及中一暑期銜接班中,各項活動仍 能百花齊放,豐富多姿。

Our School has actively encouraged students to try out a variety of activities: STEM, volunteer services and activities outside the school, which keeps enrich learning experience. Although some of the extracurricular activities were disrupted by the Coronavirus Pandemic, various activities were still blossoming and colourful within the limit of half-day session upon the resumption of school lessons and during the S1 Summer Bridging Course.

\$

課外活動剪影 Tidbits of Extra-curricular Activities



宗教事務組帶領學生參觀墳場作生死教育的教材

本地遊蹤

Tidbits of Local Travel



水耕菜的豐碩成果

活動地點包括三棟屋、蓬瀛仙館、中山紀念公園 大館及大澳等,讓學生透過本地遊踪認識歷史文化。

The destinations of activities included Sam Tung Uk, Fung Ying Seen Koon, Sun Yat Sen Memorial Park, Tai Kwan, Tai O, etc, which all help students get to know about the local history and culture.





中山紀念公園及大館留倩影



Successive Prizes and Awards

本校為學生提供多元課外活動,提升學生各方面 才能,達致全人發展。學生積極參與比賽,並在多項比 賽中屢獲殊榮。

Our School has provided students with a variety of extra-curricular activities to enhance their ability in different areas to achieve a holistic development. Our students actively participated in competitions and were repeatedly awarded with prizes and certificates in various contests.



香港少年工程挑戰賽2020



73 屆香港學校音樂節 一冠一季六銀五銅



教育局課程發展處《基本 中學組海報設計季軍





第七十二屆香港學校朗誦節(英文朗誦)四冠

-銜接班活動花絮 **Tidbits of S1 Bridging Course Activities**



芬蘭木柱





校園定向